



## Building and Development Permit Application Checklist Liste de vérification pour les demandes de permis de construction et d'aménagement.

### Decks

THE FOLLOWING ARE REQUIRED TO BE INCLUDED IN YOUR APPLICATION SUBMISSION IN ORDER FOR IT TO BE CONSIDERED COMPLETE. IF THE INFORMATION IS NOT INCLUDED, THE APPLICATION WILL BE PLACED ON HOLD PENDING THE REQUIRED DETAILS.

1. **A complete application form** including the project location and owner(s), a complete list of the project contractors, the anticipated start date, completion date and the project cost. The main use of the building, whether the use is changing or not, must be cited.

2. **A complete set of project drawings (to scale) including:**

- |  |   |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> A site plan     | <input type="checkbox"/> A framing plan             |
| <input type="checkbox"/> Foundation plan | <input type="checkbox"/> Section details for stairs |

*Note: Drawings must provide enough detail and precision to ensure compliance with the requirements applicable rules and regulations, and with the requirements of the National Building Code of Canada. The site plan must show details of all structures on the property both existing and new/proposed.*

3. **Additional requirements**

- Where the building is proposed within 30 meters of a restricted body of water, an approval from the NB Department of Environment (506) 547-2092

**QUESTIONS: (506) 789-2595**

### Perrons

LES ÉLÉMENTS SUIVANTS DOIVENT ÊTRE INCLUS DANS VOTRE DEMANDE DE PERMIS POUR QU'ELLE SOIT CONSIDÉRÉE COMPLÈTE. SI LES INFORMATIONS NE SONT PAS INCLUSES, LA DEMANDE SERA MISE EN ATTENTE EN ATTENDANT LES DÉTAILS REQUIS.

1. **Un formulaire de demande complet** comprenant l'emplacement et le propriétaire de la propriété, une liste complète des entrepreneurs, la date du début des travaux, la date de complétion et le coût. L'usage principal du bâtiment, que l'usage change ou non, doit être cité.

2. **Un ensemble complet des dessins de projet (à l'échelle) incluant :**

- |   |   |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> Plan de localisation | <input type="checkbox"/> Plan de fondation (si applicable)    |
| <input type="checkbox"/> Plan d'ossature      | <input type="checkbox"/> Détails de la section pour escaliers |

*Note : Les dessins doivent fournir suffisamment de détails et de précision pour assurer la conformité aux exigences, règles et règlements applicables, ainsi qu'aux exigences du Code national du bâtiment du Canada. Le plan de localisation doit démontrer toutes les structures sur la propriété, existants et nouveaux/proposés.*

3. **Exigences additionnelles**

- Lorsque le bâtiment est proposé à moins de 30 mètres d'un plan d'eau restreint, une approbation du ministère de l'Environnement du NB (506) 547-2092

**QUESTIONS: (506) 789-2595**

Submission date / **Date de soumission:** \_\_\_\_\_

(Client)\_\_\_\_\_ (Agent)\_\_\_\_\_